

عرض نون noon Offer

Terms & Conditions

With nera Platinum and nera+ Signature cards

Enjoy extra 50% discount, up to SAR 100, at noon.

Use promo code: **nera50**

Period of Promotion: from 4 to 6 August 2026

1. The offer is valid during the period from 4 until the end of 6 August 2026.
2. The customer receives a extra 50% discount, up to a maximum of SAR 100.
3. The offer can be availed only once per user during the campaign period.
4. The offer is valid for nera Platinum and nera+ Signature cardholders only.
5. To avail the offer, the promo code (nera50) must be used at checkout.
6. The offer is valid on eligible purchases made through the noon app or website.
7. The offer is not valid on mobile phones priced under SAR 500, gold coins, jewelry, and baby products.
8. The offer applies to noon and supermall only.
9. The nera card must be added as a payment method within the noon app or website to complete the payment and avail the offer.
10. The offer is not valid when paying using Apple Pay, mada Pay, Samsung Wallet, Google Pay, or any other digital wallet, nor when paying using noon wallet balance.
11. This offer cannot be combined with any other offers, discounts, or promotional vouchers.
12. In the event of order cancellation, return, or incomplete purchase, nera or noon reserves the right to revoke the offer.
13. nera and noon terms and conditions apply.

الشروط والأحكام

مع بطاقات nera البلاتينية و nera+ سيجنتشر

استمتع بخصم إضافي 50٪ بحد أقصى 100 ريال لدى نون.

استخدم الرمز الترويجي: **nera50**

مدة العرض: من 4 إلى 6 أغسطس 2026

1. يسري العرض خلال الفترة من 4 أغسطس حتى نهاية يوم 6 أغسطس 2026.
2. يحصل العميل على خصم إضافي بنسبة 50٪ بحد أقصى 100 ريال سعودي.
3. يمكن الاستفادة من العرض مرة واحدة فقط لكل عميل خلال فترة الحملة.
4. يسري العرض على حاملي بطاقات nera بلاتيوم و nera+ سيجنتشر فقط.
5. للاستفادة من العرض، يجب استخدام الرمز الترويجي (nera50) عند إتمام عملية الشراء.
6. يسري العرض على عمليات الشراء المؤهلة عبر تطبيق أو موقع نون.
7. لا يسري العرض على الجوالات التي يقل سعرها عن 500 ريال، والعملات الذهبية، والمجوهرات، ومنتجات الأطفال.
8. يسري العرض على نون وسوبر مول فقط.
9. يجب إضافة بطاقة nera كوسيلة دفع داخل تطبيق أو موقع نون لإتمام عملية الدفع والاستفادة من العرض.
10. لا يسري العرض عند الدفع باستخدام Apple Pay أو mada Pay أو Samsung Wallet أو Google Pay أو أي محفظة إلكترونية أخرى، كما لا يسري عند الدفع باستخدام رصيد محفظة نون.
11. لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عروض أو خصومات أو قسائم ترويجية أخرى.
12. في حال إلغاء الطلب أو إرجاعه أو عدم اكتمال عملية الشراء، يحق لـ nera أو noon إلغاء الاستفادة من العرض.
13. تطبق الشروط والأحكام الخاصة بـ nera و نون.